
Zápis ze schůze 20/1/2023 

 

Účastníci: zástupce jednotlivých tříd + dobrovolníci  

Masařová 9.A, Obdržálková 2.B, Stašková 6.A, Januška 1.A, Weiss 8.A, Vojta ? 6.B, 

Slezáková 3.A, Kozubíková 2.A, Cahová 5.A, Duchtíková 7.B, Mertová 4.A, Změlíková 2.B, 

Pavelcová 4.B, Čechmánková 2.B, Mikulenčáková 7.A, Klímková 8.B, Křiváková 3.B.  

 

1. Školní WEB – záložka sdružené 

 

Vytvořit informační záložku na web o Sdružení rodičů SEDMIČKA 

Katka Klímková dodá podklady. 

Katka Čechmánková domluví s panem Vávrou realizaci.  

 

2. Finance 

 

Stav účtu – 91 166,- 

Pokladna – cca 10 000,- 

Čeká se na platbu faktury za sběr papíru – cca 27 000,-.  

 

3. Příspěvky 

Znovu probíhala diskuze o povinném příspěvku, o navýšení částky a část předání škole na 

výtvarné potřeby.  

Stále v tom máme nejasnosti. Nechápeme jasně, důvody, proč si nemohou koupit tyto 

potřeby přes třídní učitele, či jiné fondy.  

Takže vedení sdružení si dovysvětlí se školou do příští schůze. 

Obecně je spíše nesouhlas zástupců s povinnými příspěvky.  

 

4. Předání informací ze setkání školy a vedením sdružení 

 

1. Podali jsme žádost o zřízení žákovského parlamentu – již je v běhu a po pololetí 

proběhnou volby. Cíl propojit školu – rodiče – děti. Zjistit, co vlastně děti chtějí, co 

pro ně můžeme dělat.  

2. Výměnné pobyty – Přes Erasmus i volně, co si škola sama domluví. Už se podnikají 

první kroky v rámci školení Erasmu. Z naší strany nabídka na oslovení škol od Katky 

Klímkové. Nutná schůzka s jazykáři. Čeká se na jejich potvrzení.  



3. Bufet – zkusit hledat nového provozovatele. Pokud má někdo tip, tak prosím předat. 

Velká nespokojenost se současným provozovatelem. Nedodržuje pamlskovou 

vyhlášku, prodává dětem věci, které tam nepatří.  

4. Akce do konce roku – samostatný bod.  

 

5. Akce do konce školního roku 

 

1. Velikonoční jarmark – termín čtvrtek 30/3 

2. Zahradní slavnost a pasování deváťáků na středoškoláky – pátek 9/6 

3. Čarodějnice – jen pro děti v rámci výuky – v řešení 

       Úkol:  

        Magda Stašková připraví jednoduchý grafický návrh zahrnující obě akce s termínem.  

        Katka Čechmánková pošle na emaily zástupcům. 

        Zástupci tříd rozešlou rodičům přes EDUPAGE. 

 

Úkol všichni: popřemýšlet o možnostech programu na zahradní slavnost. Všechny nápady 

budeme řešit na příští schůzy.  

 

6. Investiční projekty 

 

- Bod z minulé porady - Proběhne schůzka se zástupci školy a zástupci Sedmičky 

(paní Klímková a Obdržálková), kde se investice proberou a případně se 

projednají nějaké konkrétní návrhy, které pak odsouhlasí zástupci. 

Toto proběhlo 4/1. Vzešel z toho projekt úpravy atria.  

Katka Klimková se sešla s architektem a společně se školou. Projekt probrali a u 

toho se zjistilo, že je spousty menších projektů, co jim kdo slíbil.  

Po vzájemné domluvě se dohodlo, že se půjde na město s žádostí o digitalizaci 

různých částí projektů, které má škola v úmyslu nebo hotově. Město by 

zafinancovalo digitalizaci a následně by se dohodlo, čím se začne a co se bude 

dělat.  

- Do projektů chceme také zapojit žákovský parlament, aby se děti sami řekli, co je 

priorita a co by chtěli. 

- Současně proběhla v lednu schůzka paní Klímkové s městem ohledně vytvoření 

zázemí pro děti, kteří nemají po škole nebo v mezičase kam chodit. Jednalo se o 

tzv. Studenstský klub. Řeší se možnosti umístění v domě seniorů – dům za školou.  

I tento projekt se bude řešit společně s žákovským parlamentem.  

 

 

7. Průzkum 

 

Škola nás požádala, aby jednotlivý zástupci vyzjistili ve svých třídách, s čím jsou 

rodiče nespokojeni. Co jim vadí. K čemu mají připomínky. Můžou samozřejmě vyjádřit 



i pochvalu. Každý zástupce si to udělá ve své třídě – forma je na každém – ústní, 

písemná, dotazníková. 

Akce je anonymní. 

 

Prosím všechny zástupce, aby mi poslali výsledky na email: ver.nika@seznam.cz do 

28/2. 

 

 

 

Termín další porady – 10/3/2021 v 17:00 Škola Jazyků Zlín. 

Veronika Obdržálková 

Sdružení rodičů SEDMIČKA 

 

mailto:ver.nika@seznam.cz

